
PRoToKÓr Nn xlv/2008

z przebiegu obrad XIv Sesji Rady Gminy Świnice Warckie odbytej w dniu

28 lutego 2008r. w godz. 9oo - 11s0.

XIV Sesję Rady Gminy Swinice Warckie otworzył. i zebranych powitał

Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Tutak.

Przewodniczący stwierdził, Że na stan l5 radnych obecnych jest l5 radnych, co stanowi

quonrm przy którym rada gminy moze obradować i podejmować uchwały.

Na wniosek Wójta Gminy Przewodniczący proponuje o włączenie do porządku obrad rady

uchwał w sprawie:

1/ określenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej oraz okreŚlenia wysokoŚci opłat za

posiłek

2l zmiany Uchwały Nr Xl63l2007 Rady Gminy Swinice Warckie z dnia 20 września

20O7r, w sprawie wyraienia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości

Świnice Warckie w obrębie Swinice osiedle Z przęZnaczeniem pod rozbudowę bazy

oświatowej w Świnicach Warckich

Wniosek przyj ęto j edno głośnie.

Przyjęto następujący porządek obrad sesji:

1. otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. P rzyjęcie protokołu z poprzedniej sesj i.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.

4. Informacj a o działa|ności Wójta Gminy między sesjami'

5.Informacja o stanie ładu i porządku publicznego w gminie spotkanie

z przedstawicielami Policj i i Państwowej Strazy Pozarnej .

6. Sprawozdanię z działalnoŚci stałych komisji rady gminy'

7. Podjęcie uchwały w sprawie:

1/ określenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej oraz określenia wysokości opłat za

posiłek
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2l zmiany Uchwały Nr )V63l2007 Rady Gminy Swinice Warckie z dnia 20 września

2O07r. w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomości połozonej w miejscowości

Świnice Warckie w obrębie Swinice osiedle z przęZnaczeniem pod rozbudowę bazy

oświatowej w Świnicach Warckich

3/ wystąpienia o zmianę nazwy i charakteru miejscowości

4l v,ryraŻenia zgody na wynajem na okres 10 lat w trybie bezprzetargolvym, lokalu

uż1.tkowego połozonego w Świnicach Warckich przy ul. Szkolnej 10

5l zmiany składów osobowych komisji stałych

6/ ustalenia wysokości diet dla radnych na okres kadencji rady gminy 2006 _ 2010

7/ wprowadzeniazmranw budzecie gminy na rok 2008

8. Interpelacje radnych.

9. Wolne wnioski i informacje.

10. Zamknięcie sesji.

Ad. I

Jak wyżej.

Ad.2

Protokół zXl]fl sesji został wyłozony do wglądu, radni przyjęli go jednogłośniebez uwag.

Ad .3

Sprawozdanie zł'oŻył. Wojt Gminy, nie wniesiono uwag do sprawozdania l w zał'ączeniu do

protokołu /.

Ad .4

Informację ztoŻył' Wojt Gminy, nie wniesiono uwag do informacji / w załączeniu do

protokołu /.

Ad .5

W punkcie tym udział wzięli Z-caKomendanta Powiatowego Policji w Łęczycy nadkom.

mgr Marek Palma, Kierownik Posterunku Policji w Grabowie mł. asp. Sławomir Kamiński

i Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pozamej w Łęczycy mł. bryg. mgr tnŻ,

Jarosław ostrowski.

Mł. asp. Sławomir Kamiński przedstawił informację o stanie ładu i porządku publicznego

w sminie.
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Z-ca Komendanta Policji w Łęczycy poinformował o planach związatlych z zakupem

nowego samochodu dla gmin Grabów i Świnice Warckie. Jest szansa na rea|tzację

inwestycji, jeze|i gminy dofinansują do zakupu pojazdu, a to z pewnością poprawi stan

bezpieczenstwa _ jest to kwota l5.000 zł.

Komendant PPSP w Łęczycy zwrócił' się z prośbą o dofinansowanie kwoty l0.000 zł do

zakupu samochodu z podno śnikiem hydraulicznym.

Radni wyrazi|i zgodę na dof,tnansowanie do zakupu samochodu dla Policji kwoty

15. 000 zł i 5.000 zł do zakupu samochodu dla StraŻy PoŻamej w Łęczycy'

Zastępca Wójta Gminy Tadeusz Bednarek zwrócił uwagę, ze kierowcy nagminnie nie

przestrzegająprzepisów ruchu drogowego. Nadmierna szybkośÓ, parkowanie w miejscach

niedozwolonych, to najczęstsze wykroczenia, ale równieŻ niszczęnie znaków drogowych

oraz mienia gminnego' Częstsze kontrole w Świnicach Warckich na pewno poprawią

bezpieczeilstwo na naszych drogach i ograniczą niszczęnie naszego mienia.

Ad .6

Sprawozdania z dziata|ności przedstawili przewodniczący komisji, nie wniesiono uwag do

tematu, sprawo zdania zo stały przyj ęte j e dno gło śni e.

Ad.7

1/ projekt uchwały przedstawił z-caWojta T. Bednarek' nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XIV/96l2OO8 w sprawie określenia zasad korzystania ze stołówki szkolnej

oraz okreŚlenia wysokości opłat za posiłek przyjęto jednogłośnie.

2l projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy K. Prochniewicz. omawiając projekt zvtróclł

uwagę na propozyoję zakupu nieruchomo ści z doŻywotnikiem, ale z tego powodu gminie

nte groŻądodatkowe konsekwencj e fi nansowe.

Radny M. Stasiak

- co z odrolnieniem tego gruntu

Wojt Gminy wyjaŚnił, Że gruntjest kupowany na cele oŚwiatowe i to jest SZanSą o

wystąpienie o umorzenie naleiności. Trudno dziŚ mowić o wartościach, gdyż koszty

prze\iczane Sąwg ceniyta- to jest opłata jednorazowairocznaprzez 10 lat.
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Uchwałę Nr XIV/97l2OO8 w sprawie zmiany Uchwały Nr X/63l2007 Rady Gminy Swinice

Warckie z dnia 20 wrzęśnia20O7r, w sprawie 'vqvraięnia zgody na nabycie nieruchomości

połozonej w miejscowości Swinice Warckie w obrębie Swinice osiedle z przeznaczeniem

pod rozbudowę bazy oświatowej w Świnicach Warckich przyjęto przy jednym głosie

wstrzymującym.

3/ projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy M. Czochara, nie wniesiono uwag do

projektu.

Uchwałę Nr XIV/98/2008 w sprawie wystąpienia o zmianę nazw i charakteru

miej scowości przyj ęto j ednogłośnie.

4/ projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy' nie wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XIV/99l2OO8 w sprawie wyraŻeniazgody na wynajem na okres 10 lat w trybie

bezprzetargowym, lokalu uży'tkowego połoŻonego w Swinicach Warckich ptzy

ul. Szkolnej l0 przyjęto jednogłośnie.

5/ projekt uchwały przedstawił wiceprzewodniczący rady gminy B. Pacholczyk, nie

wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XIV/100/2008 w sprawie zmiany składow osobowych komisji stałych

przyj ęto j ednogłośnie.

6/ projekt uchwały przedstawił wiceprzewodniczący rady gminy B. Pacholczyk, nie

wniesiono uwag do projektu.

Uchwałę Nr XIV/101/2008 w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych na okres

kadencji rady gminy 2006 - 2O1O przyjęto przy 4 głosach wstrzymujących się od

głosowania.

7/ projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy T. Żydczak' nie wniesiono uwag do

projektu.

Uchwałę Nr XIV/102I2OO8 w sprawie wprowadzenia zmian w budzecie gminy na rok

2008 przyj ęto j ednogłośnie.
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Ad .8

Radny B. Pacholczyk

- na\eŻy wyrównać wjazddo Rogowa od strony Woli Swinickiej

- na drodze od mleczarni w Piaskach w stronę Bięlaw trudno minąć się samochodami'

gdyŻ drzewa rosną zb1.t blisko asfaltu

Wójt Gminy wyjaśnił, Że rozsttzygnięty jest już przetarg na równiarkę i gdy pogoda

pozwoli rozpocznąsię prace na drogach, natomiast Sprawa drzew przydroŻnych zostanie

przekazana do Staro stwa.

Radna Z.Mikołajczyk

- koło kapliczki w KraskachnaleŻy obciąć suche gałęzie na drzewach

Radny M. Olejnik

- naprawa drogi na Holendrach / od Gusina w stronę p. Kaszubskiego i do p. Gapsy /

Radny Z. Jóżwtak

- równiarka jest potrzebna na drogach Drozdów - Pałdzew i Łykow _ Wtadystawów

Radny J. CzyŻntk

- równiarka jest potrzebna na drogach Kaznow - Polusie i w Kozankach / do p. Pawlaka /

Wójt Gminy poinformował, że równiarka będzie skierowana na wszystkie drogi, jak tylko

pogoda na to pozwoli.

Ad .9

Przewodniczący poinformował o Zaptoszeniu na Powiatowy Tenis Stołowy l zaproszenie

w zał'ączeniu l.

Zębrani zapozna|t się równieŻ z plsmem Senatora Przemysława Błaszczyka dotyczącym

krytycznej sy.tuacji na rynku Żywca wieprzowego.

Radni jednogłośnie zdecydowali podjąć stosowną uchwałę W tym temacie.

Uchwałę Nr XIV/i03l2008 w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego sytuacji na rynku

Żywca wieprzowego przyjęto jednogłośnie.

Radny powiatowy E. Cymer poinformowat, Że rada powiatu W marcu dokona ustaleń

dotyczących dróg powiatowych, planowany jest nowy parking w Łęczycy oraz planuje się

w tym roku więcej środków naprzeg|ąd orkiestr dętych.

Radny Z. Ziółkowski przypomniał, Żejest równiez powiatowy dzień ziemniaka, o ktorym

również na|eŻy pamiętać.
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Dyrektor Szkoły Podstawowej w Swinicach A. Karkowski poinformował, Że

16 lutego odbył się V Tumiej Sołectw w którym wzięło udział.7 sołectw.

Najlepsze sołectwa to Swinice Warckie, Swinice Warckie Kolonia i Wyganow'

Organizatorami imprezy byli TowarzystwoPrzyjaciot Ziemi Swinickiej i Klub Sportowy.

W związku z Wczerpaniem porządku obrad Przęwodniczący zamkn$ XIV Sesję Rady

Gminy Świnice Warckie.

Na tym protokót zakończono i podpisano.

Protokołowała
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